
 سیاسی     3دوشنبه 11 اردیبهشت   1402- 10 شوال 1444 - 1  می 2023 - سال بیست  و دوم - شماره  5975

سفیر ایران در بغداد:
 رئیسی به عراق می رود

ســفیر ایران در بغداد با مثبت ارزیابی کردن ســفر روز گذشــته 
رئیس جمهوری عــراق به تهــران تصریح کرد: در این ســفر آقای 
»عبداللطیف رشید« رئیس  جمهور عراق از آقای رئیسی برای سفر به 
بغداد دعوت به عمل آورد که این موضوع مورد پذیرش رئیس جمهوری 

ایران قرار گرفت.
محمد کاظم آل صادق در گفت وگو با ایســنا در ارتباط با نتایج ســفر اخیر 
رئیس جمهوری  عراق به تهران اظهار کرد: روز گذشته آقای عبداللطیف رشید به 
دعوت آقای رئیسی همتای ایرانی خود جهت انجام سفری یک روزه به تهران آمد.

وی بــا بیان این که رئیس جمهور عراق را در این ســفر  یک هیات بلند پایه 
از مقامات، سیاســی، امنیتی و اقتصادی این کشور همسایه  همراهی می کردند، 
افــزود:  در جریان رایزنی های صورت گرفته بین مقامات دو کشــور بر موضوع 
تقویت و گســترش روابط دو کشــور در عرصه های سیاسی، اقتصادی و امنیتی 
تاکید شد. وی با بیان اینکه ترکیب هیات همراه رئیس جمهور عراق، نشان دهنده 
اهمیت ابعاد مختلف این سفر است، گفت: رئیس جمهور عراق در این سفر با مقام 
معظم رهبری، رئیس جمهور و همچنین رئیس مجلس شــورای اسلامی ایران 
دیدار و رایزنی کرد  و طرفین در این دیدارها  بر اهمیت  تقویت و توسعه روابط 
دو کشور تاکید کردند. این دیپلمات ارشد جمهوری اسلامی ایران با بیان اینکه در 
این دیدار ها، مقامات جمهوری اسلامی ایران بر نقش و جایگاه عراق در تحولات 
منطقه تاکید کردند، ادامه داد: از طرف دیگر عراق در حال تلاش است که خود را 
نیز از درون، بازسازی کند و  رویکرد دولت عراق در امر بازسازی  زیرساخت های 
این کشور در این راستا است که جهشی در این زمینه ایجاد کند. سفیر جمهوری 
اسلامی ایران در عراق با بیان اینکه در این دیدارها بار دیگر تاکید شد که ایران، 
امنیت عراق را امنیت خود می داند، گفت:  مقامات دو کشــور همچنین بر این 
موضوع تاکید داشتند که در حجم تبادلات تجاری دو کشور که اکنون بالغ بر ۱۰ 
میلیارد دلار است باید جهش ایجاد شود و رقم موجود با توجه به توانمندی ها و 
ظرفیت های دوکشور مناسب و کافی نیست. آل صادق همچنین با تاکید بر اینکه 
یکی دیگر از محورهای رایزنی مقامات دو کشور ایران و عراق در جریان سفر روز 
گذشــته رئیس جمهور عراق به تهران، مسائل مرتبط با »آب «بوده است، اظهار 

کرد: این موضوع دارای ابعاد حقوقی، فنی و مدیریتی است.

ویژه

دفاع امیرعبداللهیان از هویت ایرانی خلیج فارس
وزیر خارجه کشــورمان گفت: بهره مندی حداکثری از منافع خلیج 
فارس در گرو امنیت، همگرایی و مشــارکت دسته جمعی کشورهای 

ساحلی این پهنه  آبی پرافتخار خواهد بود.
به گزارش ایسنا، حسین امیرعبداللهیان در توییتی نوشت: خلیج فارس بخش 
مهمی از هویت انکارناپذیر و مشــترک ایران و منطقه و منبع طبیعی و سرشار 
از منفعت برای ساکنین اطراف خود است. بهره مندی حداکثری از منافع خلیج 
فارس در گرو امنیت، همگرایی و مشارکت دسته جمعی کشورهای ساحلی این 

پهنه ی آبی پرافتخار خواهد بود. روز ملی خلیج فارس گرامی باد.

سفر مشاور امنیت ملی هند به ایران
مشاور امنیت ملی نخست وزیر هند به دعوت رسمی دبیر شورای عالی امنیت 

ملی کشورمان صبح دوشنبه وارد تهران شد.
به گزارش ایرنا، »آجیت دوآل« مشاور امنیت ملی نخست وزیر هند به دعوت 
رســمی دریابان »علی شمخانی« دبیر شورای عالی امنیت ملی کشورمان صبح   
دوشــنبه وارد تهران   شد. وآل در جریان سفر یک روزه به ایران با همتای خود 
و برخی مقامات عالی کشــورمان دیدار و گفتگو کرد.هند از اعضای اصلی پیمان 
شانگهای و گروه بریکس است و با توجه به راهبرد جمهوری اسلامی ایران برای 
همکاری اقتصادی نزدیک با کشورهای عضو ساختارهای ذکر شده، تعامل مستمر 
با دهلی نو می تواند در پیشــبرد اهداف مــورد نظر در این خصوص نقش تعیین 

کننده ای داشته باشد.

رویداد

اینترپرایز  آمریکن  موسسه  کارشناس 
تهران در  با  ریــاض  تحلیلی همکاری  در 
زمینه ارائه تســهیلات کنسولی به ایران 
پیش از آغاز مراســم حج را نشــانه ای از 
جدیت مقام های ســعودی در روند عادی 

سازی ارزیابی کرد.
»مایکل روبین« کارشــناس میــز ایران در 
اندیشــکده امریکن اینترپرایــز در مورد واقعی 
بودن عادی ســازی روابط تهران و ریاض عنوان 
داشت اعلام اینکه با میانجیگری چین، برقراری 
روابط دیپلماتیک بین ایران و عربستان سعودی 
نتیجه داد، موجب غافلگیری ایالات متحده شد.
هــدف این اقدام چالش ســاز نبود. باهمین 
هدف بود که دو ســال پیش، »بیل برنز« مدیر 
اطلاعات مرکزی آمریکا )ســیا(، در یک افطاری 
در بغداد به میزبانی »فواد حســین« وزیر امور 
خارجه عراق، با دبیر شــورای عالی امنیت ملی 
ایران دیدار کرد. در عوض، مشــکل این کار نه 
تنها مشــارکت چین، بلکه موفقیت این کشور 
در همکاری با کشــوری بود که از دوران دولت 
روزولت تــا به حال مشــارکت امنیتی نزدیکی 
را با ایالات متحده داشــت و همین امر بود که 

واشنگتن را غافلگیر کرد.
مقام های دولت بایدن این پیشرفت را نظاره 
گر بودند. »باربارا لیف« دستیار وزیر امور خارجه 
در امور خاور نزدیک، از نقش مثبت چین سخن 
گفت و به روزنامه اماراتی »نشنال« اظهار داشت: 
زمان آن فرا رسیده است که از هر اهرمی که با 
ایران وجود دارد برای محدود کردن آن استفاده 
کرد. ما در صدد مقابله نیســتیم، ما به گستره، 
غنا و مدت طولانی روابط خود در سراسر منطقه 

بسیار اطمینان داریم.
با ایــن حال، منتقــدان هشــدار دادند که 
واشنگتن باید نســبت به چین نگران باشد و نه 

روابط عربستان و ایران.
در ادامــه این گزارش آمده اســت: چین ۸ 
آوریل ۲۰۲۳، میزبان »حسین امیرعبداللهیان« 
و شاهزاده »فیصل بن فرحان آل سعود« وزیران 
خارجه ایران و عربســتان سعودی در پکن بود؛ 
این بالاترین ســطح دیدار بین مقامات ایرانی و 
ســعودی در ســال  های اخیر به شمار می رفت. 
چند روز بعــد، یک گروه ســعودی از تهران و 

کنسولگری احتمالی آن در مشهد بازدید کردند 
و در مقابــل تیم  های فنــی ایرانی هم به ریاض 
و جده رفتند تا در مورد گشــایش سفارتخانه ها 
گفت وگو کنند. شاید اینگونه به نظر می رسد که 

نزدیکی دو طرف با سرعتی بالا به پیش می رود، 
امــا در خاورمیانه همه چیز آنطــور که به نظر 

می رسد نیستند.
طبق این گــزارش، مقامات ایرانی اعلام کرد 

که می خواهند تیم های خود را قبل از مراســم 
حج در عربســتان مســتقر کنند. ایــن که آیا 
سعودی ها این اجازه را ارائه می کند یا نه، نشان 
می دهد که این نزدیکی واقعی است یا آنکه تنها 

یک پیام مثبت است. به طور قطع، هر دو کشور 
ممکن اســت در زمینه کنار گذاشــتن دشمنی 
و برقراری صلح صادق باشــند. روابط دو کشور 
از اوایــل دهه ۱۹۹۰ تا زمان حمله به ســفارت 
عربســتان در تهران در ژانویه ۲۰۱۶ برقرار بود. 
بنابرایــن، از ســرگیری روابط ممکن اســت به 
معنای بازگشــت به وضعیت قبل باشد تا انجام 

یک حرکت واقعی رو به جلو.
نویســنده سپس این تردید را مطرح می کند 
که مشخص نیست مشارکت عربستان سعودی 
در نزدیکی به ایران با هدایت چین صادقانه است 
یا شاید این طرحی از سوی »محمد بن سلمان« 
ولیعهد سعودی برای نشان دادن نارضایتی خود 
از »جو بایدن« رئیس جمهور آمریکا باشد. علت 
آن اســت که بن سلمان به شــدت از حملات 
شــدید و شخصی بایدن به خود، و نبود حمایت 
عمومــی از ریــاض در مورد برنامه هــای ایران 

خشمگین است.
تحلیل اتــاق فکر فوق با بیــان اینکه ایجاد 
سفارتخانه های تجاری ممکن است ساده به نظر 
برسند، اما بحث حج خود یک موضوع جداگانه 
و مهم است، افزود: باراک اوباما، دونالد ترامپ و 
بایدن هرکدام در دوره ای با متحدان سنتی خود 
رفتار بدی داشته اند و به راحتی از آن صرف نظر 
کرده اند. اما در شــرایط کنونی بی احترامی به 
متحدان بیش از آنکه شکل استثنا داشته باشد، 
قانون سیاست آمریکا شده است. عربستان دلیل 
خود را برای نشــان دادن ناخشنودی از ایالات 
متحده دارد. اگر مقام های سعودی اجازه دهند 
کــه کارکنان ایرانی با مصونیت دیپلماتیک قبل 
از مراســم حج وارد کشورشــان شــوند، نشان 
دهنده واقعی بودن چرخش عربســتان خواهد 
بــود. این بدان معناســت که عربســتانی ها در 
واقعیــت به ایران بیشــتر از آمریکایی ها اعتماد 
دارنــد. بــا اینحال به نوشــته مایــکل روبین، 
یــک دولت چابک تــر در آمریکا شــاید بتواند 
درک کنــد که هنوز زمان دارد تــا روابط خود 
را بــا ریاض قبل از اینکه عربســتان از نقطه بی 
بازگشــت عبور کند، اصلاح نماید. با این حال، 
مشــخص نیست که آیا کاخ سفید و وزارت امور 
 خارجه ایالات متحده تصمیمی برای انجام این 

وظیفه گرفته باشند یا خیر.

موسسه آمریکن اینترپرایز بررسی کرد 

جدیت تهران و ریاض برای ادامه مصالحه 

پس از توییــت »میخاییل اولیانــوف« نماینده 
روسیه در وین درباره اینکه آمریکا و تروئیکای اروپا 
می خواهند برجام را که دســتاورد مهم عدم اشاعه 
هسته ای بوده و هســت منحل کنند، این توییت با 
واکنش خبرنگار وال استریت و جدال لفظی میان او با 

نماینده روسیه مواجه شد.
به گزارش ایسنا، »میخاییل اولیانوف« نماینده روسیه در 
آژانس بین المللی انرژی اتمی روز شنبه در توییتی نوشت: 
به نظر می رســد آمریکا و تروئیــکای اروپایی می خواهند 
برجام را که دســتاورد مهم عدم اشــاعه هسته ای بوده و 
هســت منحل کنند. وی ادامه داد: هــر روز تاخیر آنها در 
از ســرگیری مذاکرات وین ما را به مرحله بدون بازگشــت 
نزدیک تر می کند. پس از این توییت لارنس نورمن خبرنگار 
وال استریت ژورنال در پاسخ به توییت وی نوشت: سفیری 

که کشــورش به دلیل حمله وحشــیانه خود به اوکراین و 
اســتفاده از تجهیزات نظامی ایران در تخطی از برجام این 
توافق را قفل کرده و هرگونه امیدی برای احیای دیپلماسی 
را از بین برده اســت چنین می گوید. نفاق را ضرب در یک 

میلیون کنید. 
میخائیل اولیانوف نیز در پاســخ به نورمن نوشت: رونامه 
نگاری که نمی تواند برای ادعای خود مدرکی ارائه کند و با 
تمام وجود از تلاش هــای مقامات خود برای اینکه موضوع 
عدم اشــاعه هســته ای را با ادعاهای مربوط به موضوعات 
دیگر مخلوط کند حمایت می کند چنین حرفی می زند! این 
درســت است. چرا که نه؟ او انجام صادقانه وظایف حرف ای 
خود را این گونه می بیند. مذاکرات وین با هدف احیای توافق 
۲۰۱5 در روزهای پایانی سال ۱4۰۰ به گام های نهایی خود 

رسیده بود که  با کارشکنی کشورهای غربی مواجه شد.

منابع خبری اعلام کردند که رژیم صهیونیســتی 
نسبت به ســفر رئیس جمهور ایران به سوریه بسیار 

نگران است.
به گزارش ایســنا بــه نقــل از المیادین، رســانه های 
صهیونیستی اعلام کردند که سفر احتمالی ابراهیم رئیسی، 
رئیس جمهور ایران به ســوریه بسیار استثنائی است و باید 
رژیم صهیونیستی را نگران کند به خصوص اینکه این اولین 
سفر رئیس جمهور ایران به سوریه بعد از سال ۲۰۱۱ به شمار 

می رود.
شبکه ۱۳ رژیم صهیونیستی اعلام کرد: آنگونه که به نظر 
می رسد رئیس جمهور ایران روز چهارشنبه به دمشق خواهد 
رفت و این ســفر دو روزه خواهد بود.این شبکه با بیان این 
که رئیس جمهوری ایران با بشار اسد ، رئیس جمهور سوریه 
دیدار خواهد داشت، ادعا کرد که رئیسی در این سفر بازدید 

میدانی نیز خواهد داشت. این شبکه صهیونیستی اعلام کرد 
که جمهوری اسلامی ایران خواهان یکپارچه و متحد کردن 
محور ایران-حزب الله- حماس- جهاد اســلامی است و این 
امر باعث می شــود که برنامه جدیدی درخصوص سیاست 

خاورمیانه پیاده کند.
 شــبکه ۱۳ رژیم صهیونیســتی همچنین به سفر اخیر 
حســین امیر عبداللهیان، وزیر خارجه ایــران به بیروت و 
دیدارش با ســید حســن نصرالله، دبیرکل حزب الله لبنان 
و زیاد النخاله، دبیرکل جنبش جهاد اســلامی فلســطین 
پرداخت. برخی منابع صهیونیستی اعلام کردند که این رژیم 
سفر امیرعبداللهیان به بیروت را با نگرانی دنبال کرد و برخی 
محافل صهیونیستی این ســفر را در راستای تحولات اخیر 
منطقه توصیف کردند به ویژه اینکه این سفر با ناآرامی های 

داخلی رژیم صهیونیستی همزمان شد. 

ناخرسندی تل آویو از سفر رئیس جمهوری ایران به دمشقبگومگوی برجامی اولیانوف با خبرنگار آمریکایی

 

شــرکت معدنی و صنعتی چادرملو طی سال ۱4۰۱ موفق 
شده است با دست یابی به بالاترین میزان تولید شمش فولادی 
و آهن اســفنجی از بدو شــروع فعالیت این دو واحد صنعتی، 

رکورد تولید ۱۲ ماه سال ۱4۰۰ را بشکند.
مهنــدس امیر علی طاهــرزاده با بیان ایــن مطلب افزود: 
خدا را شــاکریم که طی سال گذشــته با همت و تلاش همه 
کارکنان خدوم شرکتی و پیمانکاران پر تلاش، توانستیم علاوه 
بر موفقیت در تولید محصولات، حرکتی رو به جلو برای نیل به 

اهداف توسعه نیز داشته باشیم.
مدیرعامل چادرملو در گفت و گویی به مناسبت روز جهانی 
کارگر، ضمن تبریک این روز بــه تمامی فعالان عرصه تولید 
کشــور گفت: در سال گذشته با تولید بیش از ۱۱ میلیون تن 
کنسانتره آهن در جایگاه نخست تولید کننده کنسانتره مورد 
نیاز صنعت فولاد در کشــور قــرار گرفتیم، همچنین با تولید 
حدود ۱ میلیون و ۱۸5 هزار تن شمش فولادی، ۱ میلیون و 
۶۱5 هزارتن آهن اسفنجی و ۳ میلیون و 7۶۸ هزارتن گندله 
آهن و مجموع تولید بیش از ۱7 میلیون تن محصولات زنجیره 

فولاد تلاش نمودیم نقش موثری در اقتصاد کشور ایفا کنیم.
وی همچنین تصریح کرد: در ۱۲ ماهه ســال ۱4۰۱ علاوه 
بر تامین بخشــی از نیازهای داخل بــه محصولات فولادی از 
طریــق بورس کالا، بالغ بر ۲۶۸ هزار تن شــمش فولادی در 
گریدهای جهانی نیز به خارج از کشور صادر گردید که درآمد 
ارزی کســب شده تماماً بر اساس سیاستگذاری بانک مرکزی 
و ضوابط تکلیفی بر وجــوه حاصل از صادرات از جمله تامین 
قطعات، ماشــین آلات و مواد اولیه کمکی واحدهای موجود 
در مجتمع های معدنی و صنعتی و تکمیل طرح های توســعه 

مصروف می گردد.

مهندس طاهرزاده در ادامه این گفت وگو افزود: سال ۱4۰۱ 
با وجود کاهش نرخ جهانی بخشــی از محصولات زنجیره ای 
فــولادی، افزایش نرخ حامل های انــرژی، افزایش هزینه های 
جاری و نیز زیان های ناشــی از اعمــال محدودیت های انرژی 
با رشــد تولید در انتهای زنجیره و افزایش بهره وری توانستیم 

بیش از 4۰۹ هزار میلیارد ریال درآمد عملیاتی محقق کنیم.
وی گفت: در کنار همه تلاش ها در جهت افزایش راندمان 
تولید محصولات، سعی شده است با اتخاذ تدابیر عملی اقدام 
به پیاده سازی ضوابط زیست محیطی در مجموعه های معدنی 
و صنعتی خود نمائیم و علاوه برکنترل و نگاه ویژه به مســائل 
زیســت محیطی برنامه های مدونی هم جهت بهبود مستمر، 

تنظیم و بخشی از آن به انجام رسیده است.
مدیرعامل چادرملو با اشاره به نتایج حاصل از به کارگیری 
تکنولوژی ها و روش های جدید تولید در کارخانه فولاد چادرملو 
تصریح کرد: با بهره گیری از روش های شــارژ علاوه بر کاهش 
چشمگیر میزان پسماند به ازاء هر تن فولاد، در مصرف گاز و 

برق به میزان قابل توجهی صرفه جویی شده است.
عــلاوه بر آن بــا راه اندازی تعــدادی غبارگیــر جدید – 
اندازه گیــری پارامترهای آلاینده هوا و خاک به صورت فصلی 
توســط آزمایشگاه معتمد محیط زیســت و ارائه آن در قالب 
خود اظهاری به اداره کل حفاظت محیط زیســت اســتان- 
نصب سیســتم پایش لحظه ای بر روی دودکش فولادســازی 
جهت پایش لحظه ای توســط واحد محیط زیســت مجتمع 
صنعتی و نظافت صنعتی تجهیزات - استفاده از دستگاه های 
مکنده مکانیــزه به منظور جمع آوری غبار از روی نوار نقاله ها 
به جای اســتفاده از هوای تحت فشار جهت نظافت صنعتی- 
پوشــش بر روی سازه های ترانسفر تاور جهت جلوگیری از باد 

 بردگی و انتشار ذرات در هوا – پیاده سازی سیستم استاندارد
ISO 5۰۰۰۱ در مجتمــع صنعتــی چادرملو با هدف کاهش 
مصرف انرژی - تکمیل شــبکه فاضلاب بهداشتی کارخانه و 
احداث تصفیــه خانه 4۰۰ متر مکعبی به روش لجن فعال به 
منظور تصفیه پســاب بهداشتی و استفاده از آب تصفیه شده 
در مصارف کشاورزی به منظور کاهش استفاده از منابع آب و 
راه انــدازی پیش تصفیه مجتمع و کاهش مصرف معادل ۶۰۰ 
متر مکعب در شــبانه روز گام مهمــی در بهبود فرآیندهای 
عملیاتی با نگاه ویژه به مســائل زیست محیطی برداشته شده 

است.
این مدیر فعال معدنی و صنعتی با تاکید بر اهمیت به روز 
بودن فرآیند تولید به ویژه تنوع بخشــی به ســبد محصولات 
فولادی گفت: شرکت معدنی و صنعتی چادرملو به عنوان یکی 
از قطب های اصلی و تاثیرگذار در زنجیره ارزش فولاد کشــور 
و از بزرگتریــن بنگاه های اقتصادی، با دارا بودن زنجیره کامل 
معــدن تا محصول نهایی، یکی از بازیگــران اصلی در زنجیره 
تولید فولاد کشــور محســوب می گردد. لذا با تکیه بر دانش، 
تجربه و سرمایه های انسانی مجموعه و بهره گیری از مدرن ترین 
تجهیزات و خطوط تولید، در زنجیره تولید فولاد کشور اقدام 
به تولید محصولات متنوعی در زنجیره، شامل کنسانتره آهن، 
گندله، آهن اسفنجی و شمش فولادی در سایزها و گریدهای 
مختلف )گریدهای ساختمانی و برخی از گریدهای مهندسی( 

در بهترین کیفیت نموده است.
وی تصریح کرد: مزیت پایداری در کیفیت ماده اولیه ورودی 
)کنستانتره سنگ آهن( و پیوسته بودن فرآیند، امکان تولید 
محصولات با بالاترین کیفیت را فراهم نموده اســت. رویکرد 
اصلی شــرکت معدنی و صنعتی چادرملــو تا به امروز تثبیت 
کیفی محصــولات تولیدی و تمرکز بر حفظ کیفیت همراه با 

افزایش کمی محصول با ارتقاء استانداردهای مصرف، خصوصاً 
در مصرف انرژی بوده اســت. همچنین علاوه بر آن، شــرکت 
معدنی و صنعتی چادرملو با سرمایه گذاری در مجتمع آهن و 
فولاد سرمد ابرکوه، محصولات نهایی )میلگردهای ساختمانی( 
از بیلت های تولیدی خود را به بازار عرضه می نماید. از سویی 
چادرملو با سرمایه گذاری در بخش های مختلف دیگر زنجیره 
نظیر تولید ورق های خاص با اســتفاده از تکنولوژی اســلب 
نــازک و تولید محصولات طویل فــولادی با ارزش افزوده بالا 
)Special BarQuality(، رویکرد توسعه سبد محصولات را 

نیز در دستور کار دارد.امیر علی طاهرزاده با اشاره به بومی سازی 
حدود ۳۰ هزار قطعه واحدهای صنعتی و معدنی در چادرملو بر 
اهمیت موضوع دانش و فناوری و توسعه توان علمی در تولید 
محصولات تاکید و اظهار داشت: این شرکت با هدف استفاده 
از ظرفیت های علمی کشور به منظور توسعه سبد محصولات، 
اقدام به تقویت واحد تحقیق و توسعه و استفاده از ظرفیت های 
شــرکت های دانش بنیان، پژوهشکده ها و دانشگاه های کشور 

نموده اســت و اولویت بخش تحقیق و توســعه شرکت نیز 
طراحی محصولات فولادی براساس نیاز بازار مصرف با در نظر 
گرفتن اقتصادی بودن تولید می باشد. در این راستا سعی شده 
اســت تا با بهره گیری از متخصصان داخلی در کنار مشاوران 

مجرب، اقدامات لازم جهت بومی سازی قطعات انجام پذیرد.
مدیرعامل چادرملو همچنین انعقاد تفاهم نامه همکاری با 
پارک علم و فناوری و دانشــگاه یزد و تاسیس مرکز توسعه و 
پشــتیبانی نوآوری و فناوری چادرملو در پارک علم و فناوری 
یزد را از جمله اقدامات عملی این شرکت در اواخر سال گذشته 
عنوان کرد و گفت: این مرکز در راســتای سیاست های کلی 
کشور برای توسعه اقتصاد دانش بنیان و به منظور فراهم  آوردن 
زمینه همکاری های سازنده برای حمایت از توسعه فناوری ها، 
محصولات و خدمات فناورانه و نیز توســعه زیست بوم فناوری 
و نوآوری اســتان یزد ایجاد گردیده است تا در فرآیند توسعه 
دانــش محور به ویــژه در زنجیره فولاد، از مرحله اکتشــاف، 
اســتخراج، فرآوری و تولید محصولات فولادی فرصت هایی را 
برای محققان، پژوهشــگران و صنعتگــران در مراکز علمی و 

شرکت های دانش بنیان فراهم سازد.
مهندس طاهــرزاده همچنین مهمترین اســتراتژی های 
شرکت را دســتیابی به منابع جدید سنگ آهن عنوان و ابراز 
امیدواری کــرد: با برخورداری از تمامی ظرفیت های داخلی و 
دستیابی به منابع جدید سنگ آهن و نیز اتخاذ تدابیر عملیاتی 
و بهینه سازی مراحل تولید بتوانیم در سال جدید که از سوی 
مقام معظم رهبری ســال افزایش تولید نامگذاری شده است 

تولید پایدار در صنعت فولاد را محقق سازیم.
 گفتنــی اســت در حال حاضــر چادرملو بــا پیش بینی 
سرمایه گذاری بیش از 4 میلیارد یورو بالغ بر 4۰ طرح توسعه 

را در دست اقدام دارد.

امیرعلی طاهرزاده، مدیرعامل چادرملو تشریح کرد

کـارنامه مـوفق چـادرملو در سـال گذشـته

مهندس طاهرزاده: سال 1401 با وجود کاهش نرخ 
از محصولات زنجیره ای فولادی،  جهانی بخشــی 
هزینه های  افزایش  انرژی،  حامل های  نرخ  افزایش 
جاری و نیز زیان های ناشی از اعمال محدودیت های 
انرژی با رشــد تولید در انتهای زنجیره و افزایش 
بهره وری توانستیم بیش از 409 هزار میلیارد ریال 

درآمد عملیاتی محقق کنیم

سرپرست سفارت ایران در عربستان از مقامات ریاض جهت 
کمک به اتباع ایرانی به منظور خروج از ســودان تشــکر و 

قدردانی کرد.
به گزارش ایســنا به نقل از الاخباریه عربستان، حسن زرنگار ابرقویی 
سرپرست ســفارت ایران در عربســتان در جریان دیدار با  سرلشگر 
خلبان »احمد الدبیس« فرمانده منطقه غرب در وزارت دفاع  عربستان 
، از کمک های این کشور به منظور خروج اتباع ایرانی از خاک  سودان 

قدردانی کرد.
بر اســاس این گزارش صبح دیروز ۶5 ایرانی مقیم ســودان به ایران 
بازگشتند .در جریان انتقال اتباع ایرانی از سودان به کشورمان ، دولت 

عربستانی در این زمینه همکاری موثری با تهران داشت.

کابران عربستانی با انتشار تصاویر استقبال این مقام نظامی عربستان 
از نماینده ایران از ازســرگیری روابط تهران و ریاض ابراز خوشحالی 
کردند و آن را به ســود مردم منطقه دانستند. در تصاویر منتشر شده 
توســط کاربران عربستانی، سرلشگر خلبان »احمد الدبیس« فرمانده 
پایگاه هوایی ملک عبدالله شــهر جده پس از ورود »حسن زرنگار« به 
فرودگاه به اســتقبال وی آمد و ضمن خوشامدگویی به رئیس هیات 
دیپلماتیک جمهوری اسلامی ایران در عربستان خطاب به وی گفت: 

خدا به شما سلامتی دهد.
حســن زرنگار ابرقویی، رئیس هیأت اعزامی جمهوری اسلامی ایران 
برای بازگشایی نمایندگی های سیاسی ایران در عربستان است که از 

اواخر فروردین ماه در این کشور مستقر است.

تقدیر کاردار ایران در ریاض از فرمانده ارشد عربستان


